
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 27 augusti 2020  hos Janne Olsson, Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Janne Olsson, Thomas 

Reinhag, Gullbritt Thorsell och Hans Åkermark  

Frånvarande: Tomas Erlandsson och Arnstein Snyen Marajala. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 79 123 kronor. 

Antalet medlemmar är idag 197 st., varav 2 st. saknar gruppavtal. 

Ett tiotal fastighetsägare har anmält intresse för grävning av ny 
fiberanslutning. IP-only informeras kontinuerligt. Kostnaden för den senast 

gjorde grävningen var 24 900 kronor. 

4. Antalet besökare på Hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit 

i genomsnitt knappt 1 000 st. per månad. 

5. Vi planerar för avtackning av tidigare styrelseledamöterna Sven Boman 
och Mats Larsson en torsdag i september vid Magasinet Kök & Bar i Fårösund. 
Hasse kollar möjlig tid för bokning samt menyförslag och meddelar Gullbritt som 

skriver inbjudan till alla och tar emot svaren. Hasse kollar även på förslag till 
gåva.  

 
6. Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 3 december 2020 kl. 17.00. Lokal 
meddelas senare. 

 

7. Janne Olsson avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 
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